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Zapisnik I. redne seje Parlamenta Dijaške organizacije Slovenije 

(seja je potekala v Veliki sejni dvorani Mestne občine Ljubljana, v petek, 20. septembra z 

začetkom ob 11.00) 
 

 

Prisotni: 3 člani predsedstva, 53 poslancev parlamenta DOS in 27 spremljevalcev 
 

Ugotovitev sklepčnosti: parlament je sklepčen, saj je ob preverjanju sklepčnosti prisotna tretjina 
vseh dijaških poslancev v Republiki Sloveniji. 

 

• Skupinsko fotografiranje z zlatimi pentljicami v znak solidarnosti z otroki, ki 
se borijo z rakom v okviru kampanje »Zlati september« 

 

• Kratko predavanje doc. dr. Renate Košir Pogačnik glede HPV okužbe in 

cepljenja 
 

• Predstavitev razpisa za udeležbo na konferenci Global Change Summit 2024  

 

• Predstavitev Slovenske agencije za mlade na temo sodelovanja DOS z Evropsko 
mladinsko kartico 

 
 
 

Predlagan dnevni red: 
 

1. Potrditev dnevnega reda, 

2. Poročilo Predsednice DOS, 
3. Poročilo Predsedstva DOS, 

4. Poročilo Sveta DOS, 
5. Volitve Predsednika DOS, 

6. Volitve Predsedstva DOS, 
7. Volitve Sveta DOS, 

8. Dijaška problematika, 

9. Razno. 
 

Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 
 

Predsednica DOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

“Parlament DOS potrjuje predlagan dnevni red« 
 

ZA 53  

PROTI 0  

VZDRŽANI 0  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad 2. Poročilo Predsednice DOS 

 

Predsednica Dijaške organizacije Slovenije, Nika Rojc, je predstavila opravljeno delo v mandatu 2023/2024. 

 

Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 

Predsednica DOS je dala na glasovanje sklep: 

»Parlament DOS se seznanja s poročilom Predsednice DOS.« 

 
ZA 48  

PROTI 0  

VZDRŽANI 0  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
 

 
Ad 3. Poročilo Predsedstva DOS 

 

 

• Poročilo Alme Ikanović, podpredsednice DOS in predsednice odbora DOS za socialo 
(namesto nje je poročala Predsednica DOS, Nika Rojc) 

 
  

Predsednica DOS, Nika Rojc, je v imenu Alme Ikanović predstavila opravljeno delo na področju Odbora 
DOS za socialo v mandatu 2023/2024. 

 

• Poročilo Vala Stankoviča Pangerca, predsednika odbora DOS za izobraževanje 

(namesto njega je poročala Predsednica DOS, Nika Rojc) 
 

 

Predsednica DOS, Nika Rojc, je v imenu Vala Stankoviča Pangerca predstavila opravljeno delo na 

področju Odbora DOS za izobraževanje v mandatu 2023/2024. 

 

• Poročilo Eve Oblak,  predsednice odbora DOS za mednarodno sodelovanje in regionalno 
povezovanje (namesto nje je poročala Predsednica DOS, Nika Rojc) 

 

 

Predsednica DOS, Nika Rojc, je v imenu Eve Oblak predstavila opravljeno delo na področju Odbora DOS 

za mednarodno sodelovanje in regionalno povezovanje v mandatu 2023/2024. 

 

• Poročilo Hane Kolendo, predsednice odbora DOS za kulturo, šport in obšolske 
dejavnosti. 
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Članica Predsedstva DOS, Hana Kolendo, je predstavila delo Odbora DOS za kulturo, šport in obšolske 

dejavnosti v mandatu 2023/2024. 

 

 

• Poročilo Vida Čeplaka, predsednika Odbora DOS za PR 

 
 
Član Predsedstva DOS, Vid Čeplak, je predstavil opravljeno delo Odbora za PR v mandatu 2023/2024. 

 

Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu 

Predsednica DOS je dala na glasovanje sklep: 

»Parlament DOS se seznanja s poročilom Predsedstva DOS.« 

 
ZA 48  

PROTI 0  

VZDRŽANI 0  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
 

Ad 4. Poročilo Sveta DOS 

 
 

Predsednica DOS, Nika Rojc, je v imenu Podpredsednice DOS in Predsednice Sveta DOS, Alme Ikanović, 
predstavila delo sveta DOS v mandatu 2023/2024. 

 

Predsednica DOS je po predstavitvi dela Sveta DOS svetnike in ostale prisotne pozvala k razpravi in 
postavljanju vprašanj. Vprašanj ni bilo. 

 
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 
 
Predsednica DOS je dala na glasovanje sklep: 

»Parlament DOS se seznanja s poročilom Sveta DOS.« 

 

ZA 48  

PROTI 0  

VZDRŽANI 0  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad 5. Volitve Predsednika Dijaške organizacije Slovenije 
 

 
Predsednica DOS je pozvala k oblikovanju volilne komisije, ki bo svoje dolžnosti opravljala do izvolitve 

Predsednika DOS, Predsedstva DOS in Sveta DOS. Za predsednika komisije je predlagala Simona 

Trussevicha, za člana komisije pa Vida Čeplaka. Nika Rojc je pozvala tudi enega od prisotnih na seji, ki ne 
kandidira v organe DOS, da se javi za članstvo v volilni komisiji. 

 
Po pozivu se je javila Ana Čebron. 

 
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 
 

Predsednica DOS je dala na glasovanje sklep: 

»Parlament DOS potrjuje Volilno komisijo za volitve v organe DOS: 

• - Simon Trussevich, predsednik; 

• - Vid Čeplak, član; 

• - Ana Čebron, član.»  
ZA 48   

PROTI 0  

VZDRŽANI 0  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Predsednik DOS je po konstituiranju volilne komisije besedo predal predsedniku volilne komisije. 
Predsedstvo DOS je zapustilo svoje sedeže v ospredju dvorane, na njihova mesta so se usedli člani volilne 

komisije in predsednik volilne komisije, prav tako je na sedežu ostala Nika Rojc, ki je med volitvami skrbela 
za vodenje zapisnika. 

 

Predsednik volilne komisije je razglasil, da sta na podlagi razpisa za Predsednika DOS prispeli 
2 kandidaturi za Predsednika DOS. Od tega je bila kandidatura Žana Zabukovnika nepopolna, 

zato jo je razpisna komisija zavrgla. Kandidatura Taija Žnidarčiča je bila popolna, zato jo je 
razpisna komisija sprejela. Na podlagi sklepa razpisne komisije ugotavljam, da je za volitve 

Predsednika DOS prispela 1 pravočasna in popolna kandidatura. 

 
Predsednik volilne komisije je Taia Žnidarčiča pozval k 5-minutni predstavitvi kandidature. 

 
1. Tai Žnidarčič (5 min) 

 
Po predstavitvi kandidature je predsednik volilne komisije prisotnim dal možnost za postavljanje vprašanj. 

 
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 
 

Po zaključku glasovanja in oddaji volilnih lističev je predsednik volilne komisije pozval volilno komisijo, da 
se umakne in prešteje glasove.  

 

Predsednik volilne komisije je prekinil sejo za 10 minut za namene štetja glasov. 
 

Predsednik volilne komisije je po 10 minutah nadaljeval sejo. 
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Predsednik volilne komisije je razglasil rezultate volitev za Predsednik DOS: 
 

Glasovalo: 48 
ZA: 36 

PROTI: 11  

NEVELJAVNIH GLASOVNIC: 1 
 

Pred glasovanjem nihče ni želel obrazložiti svojega glasu. 
 

Predsednik volilne komisije je dal na glasovanje sklep: 

»Parlament DOS imenuje Taia Žnidarčiča za Predsednika DOS v šolskem letu 
2024/2025.«  
ZA 44  

PROTI 2  

VZDRŽANI 1  

Sklep je bil sprejet.  

 

 
Ad 6. Volitve Predsedstva Dijaške organizacije Slovenije 

 
 

Predsednik volilne komisije je razglasil, da je na podlagi razpisa za Predsedstvo DOS prispelo 
5 pravočasnih in popolnih kandidatur, to so: 

 

1. Mija Istenič 
2. Hana Kolendo 

3. Zala Prah 
4. Ana Veninšek 

5. Jan Žebre 

 
Predsednik volilne komisije je kandidate pozval k 3-minutni predstavitvi kandidature v sledečem vrstnem 

redu. 
 

1. Mija Istenič 

2. Hana Kolendo 
3. Zala Prah 

4. Ana Veninšek 
5. Jan Žebre 

 
Po predstavitvi kandidature je predsednik volilne komisije prisotnim dal možnost za postavljanje vprašanj. 

 

Silvo Topolovec iz Elektro in računalniške šole Ptuj in Žan Zabukovnik iz Elektro in računalniške šole Velenje 
sta zastavila vprašanje Zali Prah glede prakse. V razpravo o praksi na gimnazijah sta se vključila tudi Dejan 

Polutnik iz ŠCC SMM Celje in Una Balta iz Gimnazije Koper. Vprašanje je zastavil tudi Nik Slemenšek iz 
Ekonomske šole v Celju.  Andraž Matoš iz Gimnazije Novo Mesto je Ani Veninšek in Janu Žebretu zastavil 

vprašanje glede načrtovanih projektov. Una Balta iz Gimnazije Koper je Miji Istenič zastavila vprašanje 

glede načrtovanega podcasta. Marcus Starc je zastavil po dve vprašanji Zali Prah in Miji Istenič. Blaž iz 
Gimnazije Bežigrad je Miji zastavil vprašanje glede podcasta. 
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Predsednik volilne komisije je parlamentu DOS predlagal Predsedstvo DOS v sestavi: 

 
1. Mija Istenič 

2. Hana Kolendo 

3. Zala Prah 
4. Ana Veninšek 

5. Jan Žebre 
 

Predsednik volilne komisije je prisotne pozval k prevzemu volilnih lističev za glasovanje o predlogu 
Predsednika DOS za člane Predsedstva DOS.  

 
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 
 

Po zaključku glasovanja in oddaji volilnih lističev je predsednik volilne komisije pozval volilno komisijo, da 
se umakne in prešteje glasove.  

 

Predsednik volilne komisije je prekinil sejo za 10 minut za namene štetja glasov. 
 

Predsednik volilne komisije je po 10 minutah nadaljeval sejo. 
 

Predsednik volilne komisije je razglasil rezultate volitev za Predsedstvo DOS: 
 

Glasovalo: 45 

ZA: 35 
PROTI: 10 

NEVELJAVNIH GLASOVNIC: 0 
 

Pred glasovanjem nihče ni želel obrazložiti svojega glasu. 
 
Predsednik volilne komisije je dal na glasovanje sklep: 

»Parlament DOS imenuje Predsedstvo DOS v šolskem letu 2024/2025 v sestavi: 

- Mija Istenič 
- Hana Kolendo 

- Zala Prah 
- Ana Veninšek 

- Jan Žebre«  
ZA 44  

PROTI 0  

VZDRŽANI 0  

Sklep je bil sprejet. 

 
 

Ad 7. Volitve Sveta Dijaške organizacije Slovenije 
 

Predsednik volilne komisije je razglasil, da je na podlagi razpisa za Svet DOS prispelo 14 

pravočasnih in popolnih kandidatur, to so: 
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1. Una Balta 

2. Žiga Biček 
3. Jaša Despotovič 

4. Mark Dragaš 

5. Anej Ivanc 
6. Lara Jazbinšek 

7. Katja Kačinari Kravanja 
8. Laura Krstić 

9. Enej Kolar 
10. Miha Meserko 

11. Klemen Rotar 

12. Mila Škrlj 
13. Lana Vučko 

14. Vid Žveglič 
 

Predsednik volilne komisije je kandidate pozval k 1-minutni predstavitvi kandidature v sledečem vrstnem 

redu: 
 

1. Una Balta 
2. Žiga Biček 

3. Jaša Despotovič 
4. Mark Dragaš 

5. Anej Ivanc 

6. Lara Jazbinšek 
7. Katja Kačinari Kravanja 

8. Laura Krstić 
9. Enej Kolar 

10. Miha Meserko 

11. Klemen Rotar 
12. Mila Škrlj 

13. Lana Vučko 
14. Vid Žveglič 

 

 
Predsednik volilne komisije je pristojnim dal možnost, da postavijo vprašanje kandidatom. 

 
Marcus Starc je zastavil vprašanje Lauri Krstić o tem, kakšna je vloga Sveta DOS. Marcus je pozval tudi 

Lano Vučko, da predstavi svoj pogled na vlogo Sveta DOS. Žan Zabukovnik iz Elektro in računalniške šole 
Velenje je postavil vprašanje Klemnu Rotarju o sobivanju mladih in starejših. Tudi Marcus je zastavil 

vprašanje Klemnu o tem, kako bi v vlogi člana Sveta DOS aktivno zastopal mlade.  

 
Predsednik volilne komisije je prisotne pozval k prevzemu volilnih lističev za glasovanje o članih Sveta DOS. 

 
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 
 

Po zaključku glasovanja in oddaji volilnih lističev je predsednik volilne komisije pozval volilno komisijo, da 
se umakne in prešteje glasove.  

 
 

Predsednik volilne komisije je prekinil sejo za 45 minut za namene štetja glasov in malico. 
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Predsednik volilne komisije je po 45 minutah nadaljeval sejo. 
 

Predsednik volilne komisije je razglasil rezultate volitev za Svet DOS: vsi svetniki so bili 
izvoljeni. 

 

Predsednik volilne komisije je dal na glasovanje sklep: 

»Parlament DOS imenuje Svet DOS v šolskem letu 2024/2025 v sestavi: 

- Una Balta 
- Žiga Biček 

- Jaša Despotovič 

- Mark Dragaš 
- Anej Ivanc 

- Lara Jazbinšek 
- Katja Kačinari Kravanja 

- Laura Krstić 

- Enej Kolar 
- Miha Meserko 

- Klemen Rotar 
- Mila Škrlj 

- Lana Vučko 
- Vid Žveglič«  

ZA 37  

PROTI 1  

VZDRŽANI 0  

Sklep je bil sprejet. 
 

 
Ad 8. Dijaška problematika 

 

 
Vodenje seje je prevzel Predsednik DOS. 

 
Dijaški poslanci so predstavili aktualno dijaško problematiko. 

 

Andraž Matoš iz Gimnazije Novo Mesto je predstavil trenutno zelo slabo stanje z javnimi prevozi. Veliko 
število dijakov, a premalo prevozov. Samo en avtobusni prevoznik pomeni, da so vzpostavljene daljše in 

nesmiselne poti. Na avtobusih je premalo prostora, kar privede do tega, da avtobusi ne ustavljajo. Na 
avtobusu piše, da je na voznem redu, a ga na koncu sploh ni. Do 30. 9 bodo dolenjske šole skupaj z DOS 

na to temo pripravile dopis. 
 

Nik Slemenšek je predstavil, da je DSC imel sestanek z IJPP in predstavil stanje javnega prevoza v Celju. 

Odziv dijakov je negativen in so nezadovoljni. Podoben primer kot v Novem Mestu.  
 

Predsednik DOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

»Parlament DOS se seznanja z dijaško problematiko.« 
 

ZA 32  
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PROTI 0  

VZDRŽANI 0  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
 

Ad 9. Razno 

Predsednik DOS je začel razpravo pri Ad 9. Razno. 

 
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 
 

Predsednik DOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

»Parlament DOS se seznanja s točko: »Razno.« 

 

ZA 32  

PROTI 0  

VZDRŽANI 0  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Predsednik DOS je zaključil I. redno sejo Parlamenta DOS. 

 

Seja se je zaključila ob 15.00 uri. 
 

 

 
V Veliki sejni dvorani MOL, 20. septembra 2024 

 
 

Zapisnik zapisala: 

 
Hana Kolendo 

Članica Predsedstva 
Dijaške organizacije Slovenije 

Zapisnik potrjuje: 

 
Tai Žnidarčič  

Predsednik 
Dijaške organizacije Slovenije 

 


